
Kandidáti sa ukázali v pravom svetle...  
 
O čo im ide a ako nás ich vízie ovplyvnia? Ako to vidí súčasný starosta? Zanecháva 
Bryndzovce v poriadku? Čo má spoločné s investíciou do miestneho salaša? 
Neobohatil sa na občanoch údajnou rekonštrukciou? Čo na to hovoria obyvatelia 
a ktorý kandidát je pre nich lepšou alternatívou? Čítajte! 
 

Čo je vaším cieľom pre ľud?  

Betka Sedláčkova: Chcela by som spojiť našu mestskú komunitu tak, ako je prepojená 
príroda Aby sme rástli, aby rástla naša komunita, ale aby rástla aj naša príroda.  

Lukáš Taliga: Mojím cieľom pre ľud je, aby sme sa ako komunita, ako jedny Bryndzovce tu 
mali dobre. Môj cieľ je, aby z tej komunity, ktorá je tu a ktorá je tak pestrá ako ju môžeme 
vidieť teraz, aby mal každý tie isté možnosti. Máme tu bezbariérového človeka, ktorý sa nevie 
dostať na obecný úrad bez toho, aby ho niekto vyniesol. Čo žijeme v 15stom storočí? Ako 
prepáčte, ale toto je prvý krok, ktorý ja zadám robiť našim ľuďom. Následne máme plány sem 
doniesť investorov, lebo máme tu veľa priestoru a máme aj veľa robotníkov. To znamená, že 
nám môžu spraviť nehnuteľnosti. Investori zainvestujú, naši ľudia budú mať prácu a môžeme 
takto urobiť prosperitu pre štát, teda aj do štátnej kasy, aj do peňaženiek ľuďom. 

 
Aká situácia vás motivovala aby ste sa stali starostkou/ starostom obce Bryndzovce?  

Betka Sedláčková: Od malička som sa chcela stať pôrodnou babou a potom som 
rozmýšľala, nad mojou dlhočiznou kariérou speváčky a viete, nám tu v meste chýbajú 
koncerty a ja to cítim, pretože je tu cítiť taký tlak a viem, že polovica mesta veľmi rada spieva. 
Keď som sa rozhodovala čo budem robiť tak som sa rozhodla, že pomáhať ľudu ako pôrodná 
baba je síce super ale prečo by som nemohla pomôcť celej našej obci.  



Lukáš Taliga: To bola veľmi zaujímavá situácia, pretože ja som najskôr nechcel, ale môj tím 
veľmi dobrých ľudí ako je Michal Phelps a Ján Júda veľmi dobrí ľudia, ktorí sú odborníci vo 
svojom obore mi pomáhajú tiež s touto kampaňou a bez nich by som to nedal. Preto im veľmi 
ďakujem a aj ostatným, ktorí ma podporujú. Oni sú moja motivácia, ľud je moja motivácia. 

 
Čo by ste odkázali vašim voličom?  

Betka Sedláčkova: Že aj keď ma nebudú voliť a teda všetkým ľuďom v našej obci, prajem 
im pekný život a aby vyrástli do toho, čo chcú a aby sa rozrastali aj ich rodiny a ambície a 
aby dokázali to, čo v živote chceli.  

Lukáš Taliga: Mojim voličom by som chcel odkázať. POĎTE VOLIŤ, POĎTE, LEBO 
BRYNDZOVCE SÚ NA VÁS ZÁVISLÉ. NA KAŽDOM JEDNOM HLASE. Príďte a voľte s 
rozumom voľte tých skúsenejších, skúsených. Ďakujem vám za váš hlas.  

 

Opýtali sme sa aj súčasného starostu BAČU FERIHO. Ako sa vám pracuje a páči na 
poste starostu? Ktorému kandidátovi veríte? 

Bača Feri: Je to veľmi náročná práca. Držím palce môjmu nástupcovi nech si to teda užije a 
teším sa že idem konečne do dôchodku. Chcel by som byť nestranný v tejto oblasti a 
nechám ľud Bryndzoviec aby rozhodli, kto je pre nich lepší kandidát.  

K voľbám sa vyjadrili aj miestni obyvatelia. Na otázku, komu by ste chceli dať váš hlas?- 
odpovedali naozaj zaujímavo. Pán Matúš bude voliť Lukáša Taligu, pretože si myslí, že je 
veľmi ambiciózny a cieľavedomý a veľmi sympatický človek. Väzni z bryndzovskej väznice sa 
nám vyjadrili ku korupčnej situácii v policajnom zbore. Tvrdia, že sa vo väznici ocitli 
bezdôvodne a sú si istý, že im dokážu nevinu. Veria, že s nástupom nového starostu prídu aj 
poriadky na policajných postoch. A tak si budú môcť obhájiť svoju nevinu. Očakávajú vysoké 
odškodné ako kompenzáciu za prerušenie športovej kariéry. 
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